
Zápis z veřejné schůze k projednání výstavby chodníku v ulici K Lesu 

Schůze se uskutečnila 16.1.2008 od 18hod v Hasičské klubovně Svinary. 
K jednání se sešlo 11 občanů Svinar, zástupci KMS Svinary a projektant 
chodníku, Ing Hodek. 

 

Diskuze probíhala nad projektovou dokumentací, která byla na místě 
předložena. Projektant vysvětlil jednotlivé detaily stavby. 

 Mnoho dotazů bylo ohledně zachování stromů, projekt počítá s vykácením 
pouze jedné škumpy a s likvidací jednoho keře, ostatní stromy zůstanou 
zachovány a chodník bude kolem stromů vždy zúžen tak, aby nepoškodil 
kořeny.  

Dotazy byly i na případný odvodňovací systém v místě, kde se pravidelně drží 
na jaře voda, odpovědí bylo, že chodník bude mírně nad terénem, tím by se 
voda měla držet mimo chodník. 

Další připomínka byla ohledně zvedání chodníku kořeny stávajících vzrostlých 
stromů, což by se v budoucnu mělo řešit částečnou překládkou, chodník bude 
ze zámkové dlažby.  

Další technická připomínka byla umístit k pomníčku dopravní značku „zóna 30“. 

Dále se diskutovalo o údržbě chodníku a přilehlé zeleně, o zeleň se starají 
technické služby,zimní údržbu chodníku má zatím na starosti majitel 
nemovitosti, před kterou se chodník nachází, je připravována novela zákona 
podle které by měla tato povinnost přecházet na obce.   

Po zodpovězení všech dotazů byla schůzka ukončena. 

 

 


